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Graag!

van: INEESECNNNNN)EXE@ minvws.ni>
Verzonden: donderdag 26 maart 2020 15:20

aan:IEE)SERED@ minvws.ni>
Onderwerp: RE: contractering zorgverzekeraars geneesmiddelen in Corona crisis

Ben ik ook voor! Zal ik dat ff met [EYkort sluiten? Dan hij dan met vragen weer bij mij terecht kan en dat hij me eventueel

kan inbellen als hij er niet uitkomt?

Verzonden: donderdag 26 maart 2020 15:18

aan:IEEBEE© invvs.ni>
Onderwerp: FW: contractering zorgverzekeraars geneesmiddelen in Corona crisis

Ik zou denken:

Dan doen wij de hoofdlijn zvw en geld.

van:ICE<BEXEo invis.oi>
Verzonden: donderdag 26 maart 2020 14:24

Aan: @minvws.nl>;IEEE minvws.nl>

CC: @ minvws.nl>

Onderwerp: RE: contractering zorgverzekeraars geneesmiddelen in Corona crisis

Dag allebei

Dank voor jullie snelle reacties!

Verzendlijst had ik over het hoofd gezien. De KNMP (koepels van apothekers) staat er bij zie ik, mooi! In reactie op vraag

ja apothekers zijn ook zorgaanbieders, gecontracteerd of ongecontracteerd dus zelfde concept als ziekenhuizen.

Ik heb het zowel over specifieke Corona geneesmiddelen (waar de vraag nu voor toeneemt waardoor een tekort kan ontstaan)
als alle overige reguliere geneesmiddelen (waar een tekort door kan ontstaan omdat productie in China/India heeft stilgelegen
danwel die vanwege lock-down niet terecht kunnen komen in NL). partijen in het veld maken zich veel zorgen over tekorten (als

prijzen in NL lager zijn dan elders in de wereld, staan we straks achteraan de rij als er tekorten ontstaan) en willen dat

verzekeraars preferentiebeleid in de ban doen.. Maar verzekeraars zijn tot nu toe nog niet erg bereid om daarin te bewegen..

Kortom: ik zou het nog steeds prettig vinden om met jullie te sparren over mogelijkheden om hier vanuit vws meer druk op de

zorgverzekeraars te zetten.. Bij wie van jullie kan ik hiervoor terecht (misschien dan toch gewoon [JEfIE3!s onze gewone

contactpersoon?)? (NB: ZN kent onze brief al, vanochtend ook besproken)

Groet,

Verzonden: donderdag 26 maart 2020 14:07

2minvws.nt>;[EEG minvws.ni>

cc: @minvws.nl>

Onderwerp: RE: contractering zorgverzekeraars geneesmiddelen in Corona crisis

Zie onderaan brief ZN lijst orgnisaties staat. Staan ze erbij? Geneesmiddel is tot nu toe niet ter sprake geweest in onze

gesprekken met ZN

Voor mijn begrip: zijn apothekers ook zorgaanbieders, gecontracteerd of ongecontracteerd, dus zelfde concept als ziekenhuizen,

wijkverplegers?
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Volgens mij heeftERE het niet over corona-geneesmiddelen/beschermingsmiddelen, maar reguliere geneesmiddelen en de

prijsvorming/vergoeding daarbij.

Verzonden: donderdag 26 maart 2020 14:02

Aan; ES ) BEE © minvws.n>;IEEE)SEEM© minvws.0)>
CC: 5.1.2e ) <BR @ minvws.nl>

Onderwerp: RE: contractering zorgverzekeraars geneesmiddelen in Corona crisis

He ENED

De brief die jij stuurde ging over de zorgaanbieders die niet direct corona zorg leveren. De brief die ik bijvoeg gaat over de groep

diejij noemt, namelijk de coronazorg leverede zorgaanbieders, daarvoor doen verzekeraars al meer en dat past dit wat mij
betreft goed bij. Dus prima en juist goed dat jullie bellen met zorgverzekeraars hierover. En fijn dat jullie dit even laten weten

aan ons.

ben jij het met bovenstaande eens? Zo niet laat het dan even weten aan [JEEZ En vind je nog dat wij ZN op de

hoogte moeten stellen? Dat lijkt me gezien de passage in de GMT-brief niet nodig.
Ik kan hier morgenochtend over bellen met je, laat maar weten wanneer dat uitkomt. Als dat gezien bovenstaand niet meer

nodig is ook prima.

Groeten [EXE]

Verzonden: donderdag 26 maart 2020 13:42

@ minvws.nl>;IEEE< minvws.nl>

@ minvws.nl>

Onderwerp: contractering zorgverzekeraars geneesmiddelen in Corona crisis

Dag Eiden
Ik werd i

Th
naar jullie doorverwezen. Vanuit GMT zijn we bezig met acties ter voorkoming van tekorten aan

geneesmiddelen als gevolg van de Corona crisis. Vandaag is daar een brief over naar de Kamer gestuurd (zie bijgevoegd). We

gaan komende periode verder in gesprek met zorgverzekeraars over wat zij kunnen doen in hun prijs en contracteerbeleid om

tekorten te voorkomen (zie onderstaande passage uit de brief). Ik ga vanaf morgen een belrondje doen bij de inkopers van

(extramurale) geneesmiddelen, dat hebben we vandaag ook al aangekondigd in ons reguliere periodieke overleg met ZN en de

zorgverzekeraars.

Het leek me goed jullie te informeren over deze ontwikkelingen. Daarnaast ben ik benieuwd wat de bredere VWS lijn is t.a.v.

contractering door zorgverzekeraars in de Corona crisis. Ik kreeg viaEEE biigevoegde brief van ZN. Ik ben benieuwd of deze

brief ook is verstuurd aan apothekers, geneesmiddelengroothandels etc.

Heeft een van jullie tijd om morgenvroeg even telefonisch contact te hebben? Mocht dat niet lukken kan ik evt ook proberen
vandaag eind vd middag..

Groet,

Ik heb zorgverzekeraars gevraagd wat zij kunnen doen om bij hun prijsafspraken met fabrikanten en apotheken explicieter rekening
te houden met veranderende marktomstandigheden. In het Coronaberaad Beschikbaarheid Geneesmiddelen hebben de

zorgverzekeraars aangegeven dat zodra zij een nieuwe contracteringsronde starten, zij hier rekening mee houden.

| Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport |

Directie Geneesmiddelen en Medische Technologie (GMT)

Parnassusplein 5 | 2511 VX | Den Haag |

Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag |

Telefoon: 1 = minvws.nl
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van: INEEECINBEEN0 minvws.ni>
Verzonden: donderdag 26 maart 2020 11:55

Onderwerp: FW: Update over wat zorgverzekeraars voor zorgaanbieders gaan doen, maar ook weet niet

Verzonden: donderdag 26 maart 2020 09:41

Aan:IEECEETR< minvws.ni>

Onderwerp: Update over wat zorgverzekeraars voor zorgaanbieders gaan doen, maar ook weet niet

Ha allen,

Hierbij ontvangen jullie de brief doe ZN gister naar de zorgaanbieders heeft gedaan over de coronacrisis. Wij hadden gehoopt dat

ZN deze brief pas na een gesprek (vanmiddag) met BES en Van Rijn zouden uitdoen. Ook omdat er dan inhoudelijk iets meer in

zo staan. Nu blijft de brief op veel punten vaag en geeft het ons inziens te weinig comfort (geen uitspraak over

continuiteitsbijdrage voor alle gecontracteerde zorg, instellingen moet zich zelf melden) en voor ongecontracteerde zorg hadden

we ook meer verwacht ihkv de zorgplicht (meer maatwerk op verschillende onderdelen, waar dat nodig is (denk aan mondzorg,
maar ook palliatieve zorg), ook al gaat dat tegen ons normale beleid in).

Leek ons handig dat jullie deze brief ook hebben, de gesprekken met ZN zullen verder gaan, dat moet ook want ZN zegt in de

brief toe volgende week meer duidelijkheid te geven. Wij gaan nu werken aan een Q&A hierover voor het Kamerdebat

vanmiddag, als we daarvoor input nodig hebben dan horen jullie dat.

Mochten er vragen komen op deze brief, graag reageren dat wij met ZN (e anderen) nog werken aan de uitwerking en dat we

hopen dat daar snel meer over te kunnen melden, meer kan nu helaas niet.

Fijne dag allemaal en denk eraan houd anderhalve meter of een [JEEZ afstand ;-)

Groeten RA

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport
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